
Habijan - Vlada premijera Plenkovića je riješila problem baliranog otpada

Stričak: Varaždin razvijamo kao centar Sjevera Hrvatske
8.12.2024.

Prije nekoliko dana održana je i peta mini klauzura HDZ Varaždinske županije,

ovoga puta u Varaždinu do kraja ispunjenom prostoru Hotela Turist, s koje je poslana

poruka da HDZ može, kao što je pobijedio prije četiri godine u Varaždinskoj županiji,

to isto napraviti u gradu Varaždinu.

Predsjednik Gradske organizacije stranke i ministar pravosuđa, uprave i digitalne

transformacije Damir Habijan, zahvalio se svima na velikom odazivu budući da je

upravo to smisao klauzura da djeluju motivirajuće:

- Nakon ovih pet klauzura kao stranka krećemo još jednu izbornu pobjedu. Mi se ne

moramo bojati, niti sramiti ičega. Budimo ponosni na to što pripadamo HDZ-u. Ako

smo prije četiri godine pobijedili u Varaždinskoj županiji to isto, ako želimo, možemo

i hoćemo napraviti u gradu Varaždinu. Ne smijemo dozvoliti da nas se etiketira i na

to moramo snažno i argumentirano odgovoriti - motivirajuće su riječi prvog čovjeka



varaždinskog HDZ-a Habijana koji je još jednom, govoreći o aktualnom predsjedniku,

ponovio da za njega on više nije predsjednik RH-a otkada se pojavio na Glavnom

odboru SDP-a gdje je, kazao je Habijan, postao predsjednik te stranke.

- 29. ovog mjeseca imamo priliku izabrati osobu koja je njegova potpuna suprotnost i

osoba kakvu Hrvatska treba da bude predsjednik - pozvao je Habijan. Govoreći o

Vladi premijera Andreja Plenkovića kazao je kako nikada u Hrvatskoj nije bilo više

zaposlenih i manje nezaposlenih. Zaključio je i kako je prosječna plaća od 2016. do

danas udvostručena. U konačnici je podsjetio da je upravo Vlada RH-a osigurala 30

milijuna eura za sanaciju baliranog otpada.

- To je osigurala Vlada HDZ-a uz pomoć koalicijskih partnera. Nikako to nisu

napravili ni Bosilj ni Marković, odnosno SDP. Da su oni to htjeli i znali učinili bi to u

mandatu Mihanovićeve vlade - rekao je Habijan dodajući da jedino što je SDP

napravio je izglasavanje visoke stope poreza na dohodak zbog čega su građani

Varaždina imali manje novaca u svom kućnom budžetu.

Predsjednik Županijske organizacije HDZ-a i župan Varaždinske županije, Anđelko

Stričak, za petu je klauzuru naglasio kako je ona održana za područje Grada

Varaždina, kojeg u toj stranci ali i na razini županije nastoje pozicionirati ne samo

kao centar Varaždinske županije, već sjevera Hrvatske.

- Zahvaljujući nama Grad Varaždin doživljava investicijski ciklus kao nikad prije.

Samo sa županijske razine provode se investicije vrijednosti oko 100 milijuna eura,

odnosno nikad do sada toliko. Nasuprot nama se nalazi nikada nesposobnija vlast u

Gradu Varaždinu koja si nije sposobna izračunati plaće već za to koriste vanjsko

računovodstvo. To se nikad, do sada nije dogodilo da si uposlenici, službenici,

činovnici Grada Varaždina, bez obzira kako se zvali nisu bili u stanju izračunati

plaće. Realizirali su dva Čehokova projekta, dječji vrtić u Hrašćici i sortirnicu i za oba

su penalizirani. Također, nesposobni su da promjene urbanistički plan centra grada

kako bi mi mogli provesti investiciju energetske obnove i dogradnje Glazbene škole.

U cijeloj RH se radi preko 800 takvih planova i gle čuda, svi to mogu osim njih -

rekao je Stričak te nastavio:



- Neki si nakon dva mjeseca godišnjeg odmora moraju uzeti još desetak dana

godišnjeg da se odmore od godišnjeg. To do sada nije palo na pamet ni jednom

saborskom zastupniku. Takav bezobrazluk si može dozvoliti samo Miroslav

Marković. Stoga vas pozivam da zapnemo još više, jer naš grad zaslužuje bolje.

Jedino mi održavamo ovakve klauzure jer želimo čuti vaše mišljenje, želimo čuti

vaše prijedloge, inicijative i savjete - završio je Stričak.

Predsjednica Kluba vijećnica HDZ-a u Gradskom vijeću, Aranka Oreški, osvrnula se

na rad Kluba i inicijative da zamjenik gradonačelnika Miroslav Marković napokon

sasluša stanare WTC-a, da umjesto Bosilja nakon punih 10 mjeseci primi na

razgovor građane Wissertove ulice, te da smanje poreze i naknade koje su u

gradskoj nadležnosti.

Spomenka Kiđemet Piskač, u ime Zajednice žena Katarina Zrinska, pozvala je i

članice Zajednice kao i sve članove stranke da budu uporni jer sa upornošću

možemo sve.

- Nema tog zanimanja ili poziva gdje se žene nisu iskazale. Kao predsjednica

Savjeta za zdravlje Varaždinske županije napominjem da smo organizirali i proveli

niz javnozdravstvenih akcija. Briga o našim građanima nam je na prvom mjestu, a to

svi zajedno, i mi liječnici i medicinske sestre u struci, kao i izvršna vlast na

županijskoj i nacionalnoj razini kroz investicije u naše zdravstvo, pokazujemo na

svakom koraku - rekla je Kiđemet Piskač.

Krešimir Čop ispred Zajednice utemeljitelja podsjetio je na osobe, članove stranke,

koji su daleke 1990. bili osnivači stranačke organizacije u Varaždinu.

- U to vrijeme nije bilo lagano ni sigurno baviti se osnivanjem stranačkih organizacija.

Zanos i želja za rušenjem komunističkog sustava bila je jača i u toj borbi smo uspjeli

- rekao je Čop te još jednom podsjetio na dr. Franju Tuđmana koji je okupio ljude koji

su uspjeli u onome što su sanjale stotine generacija.



- Pozivam vas da nikada ne gubite nadu i ne nasjedate na demagogiju i floskule.

Kao što je naš ministar i predsjednik gradske organizacije rekao budite ponosni što

ste članovi HDZ-a - izjavio je Čop.

Saborski zastupnik Goran Kaniški na kraju je pozvao na apsolutnu "mobilizaciju"

članstva i snažan angažman za nastavak niza izbornih pobjeda , prvo na

predsjedničkim izborima a nakon toga i na lokalnim izborima iduće godine.

Predsjednik GO HDZ Varaždin

Damir Habijan
















